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írásbeli választ igénvlő kérdés

Dr, Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Balog Zoltán Emberi Erőforrások Miniszter Urhoz:

„Az engedély nélküli csodaszerekről 2. . . .„
címmel .

Tisztelt Miniszter úr!

Köszönettel megkaptam „Az engedély nélküli csodaszerekről . . .” című írásbeli kérdésemre adott
válaszát, melynek kapcsán kérem, hogy a hatósági bejelentések eredményeir ől legyen szíves
mihamarabb tájékoztatni .

Továbbá engedje meg, hogy a témában a következő kérdésekkel forduljak Önhöz. Válaszában arról
ír, hogy az általam felvetett ügy kapcsán feltételezhet ő , hogy többen jogszabálysértő magatartás t
tanúsítottak, melyben illetékes a Nemzeti Adó- és Vámhivatal, a gyógyszerészeti államigazgatási
szerv és a Nemzeti Fogyasztóvédelmi Hatóság.

Kérdezem Miniszter Urat:

Hogyan lehetséges az, hogy az általam említett készítménnyel, habár a Forró nyomon
elnevezésű műsor is több alkalommal foglalkozott és túlzás nélkül mondható, hogy a
csapból is a szóban forgó tennék folyik/folyt, ennek ellenére az Ön által említett hatóságok
egyike sem vizsgálta hivatalból az ügyet ?
Kell-e vizsgálni hivatalból valakinek az ilyen típusú ügyeket? Amennyiben igen, miért ne m
történt ez meg? Ha nem, tervezik-e, hogy ezt szabályozzák a jövőben? Mit kívánnak annak
érdekében tenni, hogy ilyen a jövőben ne fordulhasson elő?
Mit kell tenniük a reklámozóknak, milyen tanúsítványt kell bekérniük, mielőtt
megállapodnak egy termék hirdetése kapcsán?

Megtisztelő válaszát megköszönöm !

Budapest, 2013. február 14.

. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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